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Inleiding 
Graag stellen wij de volgende vragen over het onderwerp ‘bijplaatsing van afval bij 
ondergrondse containers’. 
 
Vragen 
 

1. In 2022 antwoordde het college: “We zijn ervan overtuigd dat met het plaatsen 
van de ondergrondse afvalcontainers de problematiek gaat verminderen.” Kan 
het college aangeven in hoeverre ondergrondse afvalcontainers voor minder 
bijplaatsing van (grof) afval heeft geleid? 

2. In 2022 antwoordde het college: “We blijven monitoren op het bijplaatsen.” 
a. Wat heeft het college de afgelopen jaren gedaan om juist op plekken waar 

dit probleem frequent voorkomt, maatregelen te nemen? Om welke 
maatregelen gaat het dan? 

b. En wat zijn momenteel de vijf locaties waar bijplaatsing van afval het 
meest voorkomt? Heeft het college daar al maatregelen genomen of gaat 
ze die de komende tijd nog nemen om het probleem in te dammen? 

3. Hoe vaak heeft de afdeling TVL jaarlijks sinds 2022 kunnen achterhalen wie zijn 
afval illegaal heeft gedumpt? Hoeveel boetes zijn er uitgedeeld? Is er zicht op of 
deze vervuilers later opnieuw illegaal hun afval in de openbare ruimte hebben 
gedumpt? 

4. De afgelopen jaren is regelmatig voorlichting gegeven over hoe en waar ze hun 
afval kunnen aanbieden. Deelt het college de opvatting van het CDA dat dit 
onvoldoende tot vermindering van het probleem leidt? Zo ja, wat gaat het college 
doen om het probleem wel te verminderen? 

5. Heeft het college inzicht in de rol die het moeten betalen van 10 euro voor laten 
ophalen van grofvuil speelt bij het steeds meer dumpen van grofvuil op allerlei 
plekken door de stad? En als dit een rol speelt, is het college bereid om dit alsnog 
gratis te maken? 

6. Ten slotte, deelt het college de zorgen van inwoners over het toenemen van 
ongedierte als vuilniszakken met etensresten door vogels en andere dieren 
worden kapotgetrokken? 


